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Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw, 

Op 4 december j l . hebben wij met uw commissie O&W in een informele 
bijeenkomst gesproken over de actuele thema's die spelen in de 
verenigingssport. In de afgelopen week hebben we het gesprek met de 
Sportkoepel Groningen voortgezet en hebben we afspraken gemaakt over een 
gezamenlijke agenda. Met deze brief informeren wij u over het verdere 
proces in de komende periode. 

De thema's in de verenigingssport bestaan uit drie met elkaar samenhangende 
onderwerpen: 

het stelsel van subsidies voor de huur van gemeentelijke 
sportaccommodaties en het tekort op het subsidiebudget; 

- de kostendekkendheid van tarieven en de motie die u daarover bij de 
begrotingsbehandeling heeft aangenomen ('Geen tariefsverhoging 
sport'); 
onderwerpen die door de Sportkoepel zijn aangedragen, zoals: 
zeggenschap bij beheer en onderhoud, investeren in accommodaties, 
inverdienmogelijkheden bij onderhoud, maatschappelijke 
betrokkenheid van verenigingen en vrijwilligersproblematiek. 

Deze onderwerpen vragen om een gefaseerde en zorgvuldige aanpak. In het 
sportseizoen 2015/2016 zullen geen tariefsverhogingen worden doorgevoerd 
voor de verenigingssport. Dit geeft ons meer tijd om een goed gesprek met de 
verenigingen en uw raad vorm te geven. Uit de gesprekken die we gevoerd 
hebben met de Sportkoepel blijkt ook bij hen deze behoefte. We willen ruimte 
creeren voor deze discussie en tegelijkertijd per 1 augustus 2015 stoppen met 
het subsidieren van de huur van gemeentelijke sportaccommodaties. In plaats 
daarvan brengen wij huurders van sportaccommodaties alleen een tarief in 
rekening. 
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Dit willen we in het sportseizoen 2015/2016 doen op een voor de 
verenigingen kostenneutrale manier. In vergelijking met het huidige stelsel 
van tarief en subsidie, zullen verenigingen in dat seizoen - behoudens 
reguliere indexering, extra vraag naar accommodaties of een verandering in 
de verhouding jeugd/seniorleden - voor de huur van sportaccommodaties niet 
meer dan nu gaan betalen. Het seizoen 2015/2016 beschouwen we daarmee 
als een overgangsjaar. 
Deze aanpak heeft uiteraard financiele consequenties die we nog nader 
moeten uitwerken. 
Deze consequenties betreffen bijvoorbeeld het vooralsnog niet oplossen van 
het verwachte tekort op het subsidiebudget, (ca. € 270.000,--) en het niet 
realiseren van de geraamde verhoogde inkomsten uit privaatrechtelijke 
tarieven in de verenigingssport ( ca. € 245.000,--), voor het sportseizoen 
2015/2016. Wij zullen uw raad op korte termijn een voorstel voorleggen om 
dit tekort op te lessen, wij zullen uw motie 'Geen tariefverhoging sport' uit de 
begrotingsraad van 12 november 2014 hier bij betrekken. 

Zoals ook aangegeven in onze brief van 11 december 2014 met onze reactie 
op de moties uit de begrotingsraad, gaan we met verenigingen in gesprek over 
een Sportprogramma en de financiering daarvan. Wat de financiering betreft 
zullen we eerst onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om op kosten te 
besparen en of verenigingen door zelfwerkzaamheid kunnen inverdienen. Tot 
slot zullen we nagaan of, en zo Ja in welke mate een tariefsverhoging voor de 
verenigingssport vanaf 1 augustus 2016 noodzakelijk is. In januari 2016 
verwachten wij hierover een besluit te kunnen nemen waarover we u via een 
brief zullen informeren. In de tussentijd zullen we waar mogelijk met 
verenigingen op deelonderwerpen concrete afspraken maken en hieraan 
uitwerking geven. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris, 
Peter den Oudsten Peter Teesink 


